

**Super Travels Pte Ltd** 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







# 行程要点

## \*\*全程无购物\*\*

- ❖ 体验川青铁路
- 九寨沟 漫游九寨美丽风光,领略原始森林 之雅趣;游览令人叹为观止的彩色 世界;
- ❖ "人间瑶池"----黄龙风景区
- ❖ 达古冰川(含大门票+缆车往返) "离城市最近的冰川"
- ❖ 小瑞士之称--毕棚沟风景区
- ❖ 乘船游览乐山大佛
- ❖ 乘缆车登素有"峨眉天下秀"之美誉的峨眉山金顶
- ❖ 黄龙溪古镇
- ❖ 成都
  - 宽窄巷子
- ✓ 枫叶季节特别赠送:奶子沟枫叶观景✓ 冬季赠送滑雪三宝,尽情在毕棚沟滑雪场撒欢+天然古尔沟温泉



# 住宿

\*\*全程当地准5星酒店\*\*

成都:东站成都雅仕商务酒店或航辰国

际酒店或润和柏栎酒店或同级

九寨沟:免费提升5星:天源豪生酒店

黑水:达古冰川大饭店或同级

茂县:九顶山国际酒店5星楼或同级 毕棚沟:世纪温泉酒店或古尔沟山庄或

同级

峨眉山:世纪阳光酒店或同级 最后二晚成都升级:总府皇冠假日酒店 或同级

# ₩ 必须自费项目

川萊博物馆+九寨歌舞晚会+熊猫基地 = RMB 600 元/人

(12 岁以下小孩 RMB 500 元/人)



### 第一天: 新加坡 / 成都

齐集樟宜机场,搭乘豪华客机飞往四川省省会 成都。成都自古被誉为"天府之国"。

第二天:成都-九寨沟(动车) (早/午/晚餐) 今天前往成都火车东站,体验川青铁路二等座 火车,抵达九黄站(或洁滇江关站)、抵达后前 往游览黄龙风景区(不含上下索道),黄龙以 彩池、滩流、雪山、峡谷、古寺、民俗"六绝" 著称于世的"人间瑶池"—黄龙风景区(如因 天气原因黄龙风禁止入内,将改去牟尼沟)。 \*\*超级赠送东站VIP通道礼遇。由去人上行李

\*\*超级赠送 东站 VIP 通道礼遇,由专人上行李 进车箱

第三天: 九寨沟 (早/午/晚餐)

早餐后,乘环保车游览被世人誉为童话世界的 九寨沟风景区。是中国唯一同时拥有"世界自 然遗产"和"世界生物圈保护区"两项国际桂 冠的自然风景区。九寨沟乃因原有九个藏族村 寨而得名。"九寨归来不看水"便是游过九寨 沟后最深的感受。

九寨沟剧院式歌舞晚会(加点项目)

第四天:九寨沟--达古冰川 (早/午/晚餐) 今天前往参观传统藏寨,途径松潘古城(外观)、岷江峡谷风光,抵达达古冰川

\*\*枫叶季节特别赠送:奶子沟枫叶观景 奶子沟彩林景区是中国开发并已开放时面积最 大、景观较为壮观的红叶景区之一,是亚洲最 大的八十里天然彩林.

第五天: 达古冰川-茂县 (早/午/晚餐) 早上出发,前往达古冰川风景区(含大门票+ 缆车往返)、打卡海拔最高全世界最孤 独的 咖啡厅—(咖啡自理)。达古冰川位于四川省 阿坝藏族羌族自治州黑水县芦花镇马桥,系现 代山地冰川。达古冰山洋溢着历史的沉淀,展 现出一幅幅精美的民俗画卷,是自然旅游和人 文旅游相结合的休闲度假神地。

第六天:茂县-毕棚沟 (早/午/晚餐) 小瑞士之称--毕棚沟风景区+环保车上下 (不含山顶电瓶车往返 60RMB/人,请自理),毕棚沟是大熊猫栖息地的核心区域,被称为"川西小瑞士".是国内知名的红叶观赏圣地,一到冬天就成了冰雪世界

\*\*冬季:尽情在毕棚沟雪场撒欢 \*\*冬季赠送酒店天然古尔沟温泉双人一次,泳

桃坪羌寨 (外观)

衣自理

第七天: 毕棚沟 -成都 (早/午/晚餐) 早餐后,加点项目: 都江堰熊猫基地+电瓶车 川菜博物馆(送宫保鸡丁表演+大刀金丝面表 演)接着游览宽窄巷子,这里是"最成都"的 标志,老成都的城市品位、人文精神,在这 里都传承下来。

第八天:成都

(早餐)

今天您有全天的时间在成都自由活动。可以 在成都繁华的**春熙路步行街自由漫步**.

第九天: 成都**分**新加坡 (早餐) 今天将乘搭客机, 返回美丽的家园新加坡

参加 11 天团前往乐山峨眉 (SWC07B),D1-D6 同上,其它行程如下:

第七天: 毕棚沟 -成都 -峨眉山 (早/午/晚餐) 早餐后, 加点项目: 都江堰熊猫基地+电瓶车, 川菜博物馆(送宫保鸡丁表演+大刀金丝面表 演)

第八天: 峨眉山 早餐后,游览峨眉山(含观光车,上下缆车), 我们将乘搭缆车登上重新修建的峨眉山金顶, 峨眉山是我国的四大佛教名山之一,素有 "峨眉天下秀"之美誉,以优美的自然风景 和悠久的佛教文化著称。观金、银、铜殿, 看雄伟十方普贤金像。报国寺,是峨眉山的第一座寺庙。

第九天: 峨眉山-乐山-成都 (早/午/晚餐) 乘船游览乐山大佛全景, 乐山大佛位于近郊, 岷江、青衣江、大渡河三江汇流处, 与乐山城隔江相望。由凌云山、麻岩墓、乌尤山、巨形卧佛等组成. 接着前往黄龙溪古镇, 拥有2100多年的历史, 汉代起便成为锦江上水路运输的重要一站.宽窄巷子, 这里是"最成都"的标志, 老成都的城市品位、人文精神, 都从这里传承下来。赠送: 川剧变脸秀-VIP席

第十天:成都 (早餐)

今天您有全天的时间在成都自由活动。可以 在成都繁华的**春熙路步行街自由漫步**.

第十一天: 成都**分**新加坡 (早餐) 今天将乘搭客机, 返回美丽的家园新加坡



#### **TOUR HIGHLIGHTS!**

# \*\*Non Shopping Tour\*\*

- Experience Sichuan-Qinghai Railway
- Jiuzhaigou
- > "Heavenly Pool" -- HuangLong Scenic Area
- Dagu Glacier (Include Ticket&Cable car)
- Bipenggou Scenic Area: West Sichuan Switzerland
- **Boat cruise Mt.LeShan Giant**Buddha
- Cable Car to Mt. E-Mei Golden Summit(Mountain top)
- > Huang Long Xi Ancient Town
- Kuanzhai Alley

Autumn Season Special arrangement: NaiZi Ditch view maple leave

Winter Season Special arrangement: Guergou Hotspring one time for 2 people(Swimwear not provided)\*



## **ACCOMMODATION**

Hotel: Local 5\*hotel

Chengdu: Yes inn or Hang Chen hotel or similar

Jiuzhaigou: upgrade to 5\* Howard Johnson Tian Yuan Hotel or similar

Heishui: Dagu Glacier Hotel or similar MaoXian: Jiudingshan International

**Hotel or similar** 

Bipenggou:Century Hot Spring Hotel or similar

Mt.Emei: Century Sunshine Hotel or similar

Last 2 night in ChengDu: upgrade to Crown Plaza Hotel or similar



### **COMPULSORY TOUR**

Sichuan Cuisine Museum + Jiu Zhai Show + Panda Farm= RMB600/pax (Children under 12 years old =RMB500/Pax)



### DAY 1: SINGAPORE→CHENGDU

Assemble at Singapore Airport for your flight to ChengDu. ChengDu is the capital of Sichuan province and a sub-provincial city (Dinner subject to flight times).

# DAY 2: CHENGDU- JIU ZHAI GOU (B/L/D

High speed train from Chengdu East to Jiuhuang Station (or JieDianJiangguan) Station.Continue You will visit Huang Long (Not including cable car). This area is known for its colorful pools formed by calcite deposits, especially in Huanglonggou (Yellow Dragon Gully), as well as diverse forest ecosystems, snow-capped peaks, waterfalls and hot springs.Huanglong was declared a World Heritage Site by UNESCO in 1992.(Should Huang Long be closed due to bad weather, we may change the itinerary to Mu Ni Gou)

(Special arrangement: East Station VIP passage privilege, with staff to load luggage into the compartment)

### DAY 3: JIUZHAIGOU (B/L/D)

This morning, we shall begin our visit to the valley of the nine villages Jiuzhaigou Valley Scenic and Historic Interest Area. Jiuzhaigou is represented by three valleys and 118 lakes, with five shoals, 12 waterfalls and 10 springs as the main scenic spots. Inscribed as a UNESCO World Heritage Site in 1992 and a World Biosphere Reserve in 1997, Jiuzhaigou Valley is part of the Min Mountains on the edge of the Tibetan Plateau and is known for its many multilevel waterfalls, colorful lakes and snow-capped peaks. The colorful and marvelous scenery found here has earned it the reputation of "a world of fairy tales".

Jiuzhaigou Show (compulsory tour).

# DAY 4:JIUZHAIGOU-DAGU GLACIER (B/L/D)

After breakfast, will to visit traditional Tibetan Village and next passing through the ancient city of Songpan Ancient County (outview) along the way. Continue you will visit the scenery of Minjiang Gorges. Continue to Dagu Glacier.

\*\*Autumn season special arrange:Naizi Ditch view the maple leave\*\*

# DAY 5: DAGU GLACIER-MAOXIAN (B/L/D)

Dagu Glacier (Include ticket and transfer cable car). Dagu Glacier is a geological & ecological tourism region. It integrates the features of modern and fossil glaciers, primeval forest, alpine meadows, snowy mountains, Tibetan villages, and rare plants and animals, making it an ideal destination for sightseeing, holiday-making, recreation, as well as scientific exploration. And it is the nearest glacier from city and the most beautiful scenery in glacier region so far. You can enjou A cup of coffee at the "world's loneliest cafe (Own expenses).

### **DAY 6: MAOXIAN-BIPENGGOU**

(B/L/D)

Bipenggou include Shuttle bus(Not include Eco car for round trip to the mountain top RMB60/PAX). It's a well-known marple leaves sightseeing place, reputed by its pretty natural scenery, well-preserved ecological environment. This is a colorful world in autumn, obtainsmarple trees, flowers, primitive forests, waterfalls, glaciers. Continue visit Taoping Qiang Village(Outview)

\*Winter Season special arrange Guergou Hotspring one time for 2 people(Swimwear not provided)\*



## DAY7:BIPENGGOU-CHENGDU (B/L/D)

Today,transfer to Dujiangyan panda farm+Eco Car.(Compulsory tour). and you will proceed to Sichuan Cuisine Museum of Chengdu. Sichuan Cuisine Museum is the first museum to display a regional cooking culture in the world where you can learn Sichuan cuisine culture by viewing antiques and relics and using utensil, as well as cook the typical Sichuan dishes on your own to satisfy your taste buds. It will be great fun to play with Chuancais. Next transfer to Kuanzhai Alley, the epitome of Old Chengdu life. You can see Ancient style buildings, experience local Chengdu life, taste delicious Sichuan snacks and shop for exquisite Sichuan handicrafts here

### DAY8: CHENGDU (B)

Shopping is the joy of travel, and today after breakfast, it's going to be a wonderful day for you to spend at your own leisure.

# **DAY9: CHENGDU** → **SINGAPORE** (B)

After breakfast You will take flight back to Singapore.

For 11 Days tour to Leshan Mt.Emei (SWC07B),D1-D6 as above,the rest as below

# DAY7:BIPENGGOU-CHENGDU-Mt.EMEI (B/L/D)

Today,transfer to **Dujiangyan panda farm+ Eco Car.(Compulsory tour).** and you will proceed to **Sichuan Cuisine Museum of Chengdu.**Sichuan Cuisine Museum is the first museum to display a regional cooking culture in the world where you can learn Sichuan cuisine culture by viewing antiques and relics and using utensil, as well as cook the typical Sichuan

dishes on your own to satisfy your taste buds. It will be great fun to play with Chuancais

### DAY 8: Mt.EMEI (B/L/D)

After breakfast, proceed to Mt. Emei. Mt. Emei is blessed with clouds Sea, Sunrise, Buddhist halos, Saint Lamps, these four great spectacles. You will take a cable car ride leads to the Golden Summit (Jinding), Jinding is the best place to experience the Four Wonders of Mount. Lastly you will visit BaoGuo Temple, the first temple in Mt Emei.

# DAY 9: Mt.EMEI -LESHAN-CHENGDU (B/L/D)

Today, you will proceed to Leshan Giant Buddha(boat ride) was built during the Tang Dynasty (618–907). It is carved out of a cliff face that lies at the confluence of the Minjiang, Dadu and Qingyi rivers in the southern part of Sichuan province in China, near the city of Leshan. The stone sculpture faces Mount Emei, with the rivers flowing below his feet. It is the largest carved stone Buddha in the world..After that to HuangLongXi Ancient Town.Next transfer to Kuanzhai Alley, the epitome of Old Chengdu life. You can see Ancient style buildings, experience local Chengdu life, taste delicious Sichuan snacks and shop for exquisite Sichuan handicrafts here. At night enjoy the Sichuan Opera Show with VIP seats.

#### DAY10:CHENGDU (B)

Shopping is the joy of travel, and today after breakfast, it's going to be a wonderful day for you to spend at your own leisure.

#### DAY11:CHENGDU → SINGAPORE (B)

After breakfast you will take flight back to Singapore with super travels!

#### **REMARKS:**

\*Purchase of travel insurance is strongly recommended.

\*All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

- \* In the event of discrepancies between Chinese & English itinerary, please refer to Chinese Itinerary.
- \* Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

### 备注:

- 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认 为准
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议旅客购买个人旅游保险

**HAVE A NICE TRIP!!!**